
Bestyrelsesmøde den 3. december 2003
Fremmødte: Inge, Kurt, Sanne, Helle, Søren og May-britt. Afbud fra Mark

1. Juleræs
Der er styr på hjælperlisten til Juleræset. Der er på nuværende tidspunkt ikke så mange tilmeldinger 
som tidligere. Vi forventer at der kommer eftertilmeldinger, bl.a. fra KCK hvor ingen af roerne er 
forhåndstilmeldt. Årsagen er nok at løbet de seneste to år er aflyst på grund af dårligt vejr. Vi 
krydser fingre for at vi ikke skal aflyse igen i år. Der er styr på nødplanen (løbetur). Der er heller 
ikke opbakning til festen om aftenen. Der vil være øl og vand sådan at der er mulighed for en 
spontan fest, hvis der er opbakning til det.

Der er skaffet mange gode sponsorgave (Flot arbejde Søren). 
• Tasker, kuglepenne, nøgleringe og gajoler fra Torben Christiansen (Semco)
• 2 pagajovertræk, 1 cockpitovertræk og 1 redningsvest fra Vajdaforhandler Ole Torp
• 2 redningsveste og 2 craft t-shirts fra Kajak og Fritid
• 20 t-shirts fra Kano- og Kajak Butikken
• 3 kajaklåse fra KR Metalværksted  ved Klaus Rørhauge
• Gaver til et helt bankospil fra Spar Bank Vest ved Inge Ribers
• 2 købmandskurve fra Dollmeyer Akupunktur
• 1 købmandskurv fra Kirkebække

2. Finansieringsmodel for Københavns Kajak Kreds
Bestyrelsen i Københavns Kajak Kreds ønsker at ændre på pengestrømmen mellem klubbben, 
kredsen og forbundet. I dag er det sådan at klubberne via kontingentet til forbundet betaler for 
aktiviteter i kredsregi. Kredsene får øremærkede beløb fra forbundet til kredsaktiviteter. 
Kredsbestyrelsen ønsker at ændre dette således at kontingentet til forbundet nedsættes mod at der i 
stedet indbetales et tilsvarende beløb (10 kr.) direkte til kredsene. Da forslaget blev behandlet på 
klubforsamlingen var der enighed om at kredsbestyrelsen skulle udarbejde en nærmere redegørelse 
for baggrunden for forslaget. Redegørelsen skulle sendes til høring i de respektive klubber i 
kredsen. Baggrunden for dette ønske var bl.a. at det er et kontroversielt forslag, som ikke 
umiddelbart vil have opbakning fra de øvrige klubber i landet. Kurt har efterfølgende modtaget et 
skriv fra kredsbestyrelsen om forslaget. Det har ikke karakterer af en egentlig redegørelse.

Der var enighed om at meddele kredsbestyrelsen at HvK ikke kan støtte forslaget på det 
foreliggende grundlag. Vi savner bl.a. en dokumenteret forklaring på hvilke aktiviteter der ikke kan 
gennemføres såfremt den nuværende finansieringsmodel fastholdes. Forslaget er ikke belyst 
tilstrækkeligt til at vi kan overskue de politiske konsekvenser. 

3. Instruktion
Søren arbejder pt sammen med vokseninstruktørerne på et oplæg om instruktionen til næste år. Det 
er allerede nu besluttet at de tre modeller: traditionel instruktion, turbohold og følordning fortsætter. 
I indeværende sæson har vi opkrævet gebyr fra dem som gennemgik turbomodellen. Begrundelsen 
er bl.a. at det er et meget instruktørintensivt forløb samt at der er et stort slid på bådene. Andre 
klubber i kredsen tager ligeledes gebyr for deres instruktion. Der har gennem sommeren og senest 
på generalforsamlingen været drøftelser om hvorvidt der generelt skal tages gebyr for instruktionen. 
Det er ikke kun turboholdet der slider på bådene og instruktørerne.

Bestyrelsen var enig om at der til næste år skal opkræves gebyr for både turbohold og for den 
traditionelle instruktion. Medlemmerne er ikke skræmt af gebyret (nogle forventer det næsten). Der 



vil kunne indkøbes flere både og pagajer for de indtjente penge. Det kræver til gengæld at vi kan 
beskrive den ”vare” vi tilbyder: Hvad indeholder et kvalificeret instruktionsforløb? 

På den baggrund blev det besluttet at et traditionelt instruktionsforløb koster 500 kr. Turbomodellen 
koster 800 kr. (det er stadig et særligt produkt, hvor der bl.a. ros på ønskede skæve tidspunkter). 
Følordning er gratis, men man skal have godkendelse hos IU formanden før et følordningsforløb 
påbegyndes. Der kan kun gives følinstruktion til medlemmer af klubben. Alle skal gennemgå 
samme prøver (uanset instruktionsforløb). Børneinstruktionen er fortsat gratis.

4. Vinteraktiviteter
Carl har meldt sig som instruktør på polokajak om fredagen. Derfor har vi søgt og fået bevilget 
svømmehallen også efter jul. Der vil derfor være mulighed for polokajak i Avedøre Svømmehal 
hver fredag frem til den 16. april. Den 23. og 30. april vil der være svømmeprøver for nye 
medlemmer.

Det første instruktionshold starter den 2. maj.

Der er fortsat vintergymnastik hver tirsdag på Langhøjskolen fra kl. 18-19, og for voksne fra kl. 
19-21.

Der arrangeres foredrag om ”god kost når man træner meget” primært for børn og unge. Helle 
aftaler dato med Anne Olsen.

5.  Kommende møder
Næste b-møde afholdes den 1. februar kl. 16.00 hos Søren
God jul og godt nytår til alle.


